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هفته نامه

خط تولید تنباکوی میوه ای در هرمزگان 
راه اندازی می شود

 کم لطفی مسئولین هرمزگان به
 ورزش پهلوانی

صفحـه4    صفحـه3

نماینده مردم هرمزگان در مجلس شورای اسلامی گفت: وزارت نیرو گرمای طاقت فرسای 
هوا در استانهای جنوبی کشور را در برنامه ریزی مدیریت تنظیم بار مصرفی برق مد نظر 

قرار دهد.
به گزارش هرمزگان من، محمد آشوری تازیانی اظهار کرد: قطعی همه روزه برق در استانهای 
مشکلات  ایجاد  و  اجتماعی  نارضایتی  موجب  هرمزگان  استان  خصوص  به  کشور  جنوبی 

عدیده ای در زندگی روزمره مردم با توجه به گرمای شدید هوا شده است.
وی افزود: شایسته نیست بجای حل ریشه ای مشکل افزایش مصرف برق، مردم در مضیقه 

قرار گیرند.
آشوری تازیانی خاطرنشان کرد: رایزنی هایی با وزارت نیرو در این زمینه صورت گرفته تا در 
خصوص برنامه ریزی مدیریت تنظیم بار مصرفی برق در استانهای جنوبی ملاحظات مقتضی 

را اعمال کنند که تا حصول نتیجه مطلوب پیگیری خواهد شد.

مدیر منطقه یک شهرداری بندرعباس گفت: از ابتدای سال جاری تاکنون ۸۰ مخزن 
زباله جدید در محدوده این منطقه جانمایی و نصب شده است.

به  توجه  با  کرد:  اظهار  ارتباط  این  در  رنجبری  مهدی  من،  هرمزگان  گزارش  به 
شیوع بیماری کرونا و در راستای ارتقاء سطح بهداشت معابر، تعداد ۸۰ مخزن ویژه 

جمع آوری زباله های شهری جانمایی و نصب شده است.
از  بهداشتی  نکات  لزوم رعایت  به  اشاره  با  بندرعباس  مدیر شهرداری منطقه یک 
سوی شهروندان گفت: با توجه به اینکه زمان خروج زباله از منزل ساعت ۹ شب 

تعیین شده، توجه به این مسئله در ارتقاء بهداشت عمومی ضروری است.
وی با بیان اینکه شستشوی مخازن زباله نیز جزو اقدامات مجموعه خدمات شهری 
منطقه است، افزود: این مخازن زباله در معابر اصلی همچون بلوار امام خمینی)ره(، 
بلوار رسالت، بلوار دانشگاه، بلوار مصطفی خمینی و بلوار علی بن ابیطالب)ع( جانمایی 

و نصب شده است.
مخازن  جمع آوری  و  زباله  مخازن  تعداد  افزایش  طرح  کرد:  خاطرنشان  رنجبری 

فرسوده در این منطقه ادامه می یابد.

رئیس مرکز بهداشت شهرستان بندرعباس با اشاره به سرعت 
بخشیدن روند واکسیناسیون همگانی کرونا همزمان با سراسر 
 ( سال   ۷۰ بالای  جمعیت  جاماندگان  تمامی  گفت:  کشور 
متولدین اردیبهشت ۱۳۳۰ و قبل از آن( فرصت دارند هر چه 
سریعتر با مراجعه به سایت salamat.gov.ir اطلاعات 

خود را ثبت نموده و نوبت دریافت کنند.
افزود:  ذاکری  عبدالجبار  دکتر  من،  هرمزگان  گزارش  به 
در  فقط  واکسیناسیون  از  جامانده  سال   ۷۰ بالای  سالمندان 
ماه  اردیبهشت   ۱۱ شنبه  سه  و  دوشنبه   یکشنبه،  روزهای 
مهلت دارند از طریق سامانه ثبت نام  نموده و یا با مراجعه 
در  واکسیناسیون  تجمیعی  پایگاههای  از  یکی  به  حضوری 

ذاکری  دکتر  کنند.  دریافت  را  خود  واکسن  بندرعباس  شهر 
بیان کرد: تا کنون بیش از ۱۱ هزار نفر سالمند علیه ویروس 

کرونا در شهرستان بندرعباس واکسن دریافت نموده اند.
وی تصریح کرد: ۷۳ ممیز 2 دهم درصد از سالمندان بالای 
۷۹- سالمندان  درصد  دهم   6 ممیز   ۸۷ و  بالا  به  سال   ۸۰

اند؛  شده  واکسینه  بندرعباس  شهرستان  سطح  در  سال   ۷۵
واکسیناسیون ۷۰ - ۷۴ سال نیز با 66 ممیز ۹ دهم درصد تا 
روز سه شنبه هفته جاری در حال انجام است ، و به محض 
اعلام وزارت بهداشت گروه سنی بعدی واکسینه خواهند شد.
رئیس مرکز بهداشت شهرستان بندرعباس عنوان کرد: تسریع 
در پوشش واکسیناسیون افراد باقی مانده در اولویت کار تیم 

واکسیناسیون مرکز بهداشت شهرستان بندرعباس  قرار دارد.
 آدرس پایگاههای تجمیعی واکسیناسیون در شهر بندرعباس
بین  جنوبی  گلشهر  در  واقع  پیراپزشکی؛  دانشکده  پایگاه   .۱
پل رسالت و میادان دانشکده پیراپزشکی) پرستاری و مامایی 

سابق(
2. پایگاه قدس واقع در بلوار آیت الله غفاری بعد از بیمارستان 

دکتر علی شریعتی
۳.پایگاه پردیس: بعد از چهار راه پردیس، روبروی بیمارستان 

خلیج فارس، سالن دانشگاه آزاد اسلامی
وی یادآور شد: واکسیناسیون کرونا به صورت رایگان و نیاز به 

پرداخت وجه هنگام تزریق واکسن نیست.

نماینده مردم هرمزگان در مجلس:

از ابتدای سال جاری محقق شد؛

وزارت نیرو گرمای طاقت فرسای هوا در استان های جنوبی 

کشور را مد نظر قرار دهد

جانمایی و نصب ۸۰ مخزن زباله در منطقه یک شهرداری بندرعباس

رئیس مرکز بهداشت شهرستان بندرعباس:

جمعیت بالای ۷۰ سال جامانده از واکسیناسیون ثبت نام و نوبت دریافت کنند

کیمیای حیـات، کیمیای انسانیت 
صفحه 3

آغاز برداشت رطب نوبرانه هرمزگان در میناب
2

اهدای اعضای دختر بچه ۱۰ ساله بندرعباسی به ۳ بیمار نیازمند پیوند؛
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 نماینده مردم هرمزگان در مجلس:

مسیر تولید در هرمزگان
 هموار نیست

نماینده مردم بندرعباس در مجلس گفت: با توجه به شعار سال 
که تکیه اصلی آن بر رفع موانع تولید است اما متاسفانه مسیر 
استان  این  طلایی  های  ظرفیت  رغم  به  هرمزگان  در  تولید 

هموار نیست.
به گزارش هرمزگان من، احمد مرادی در دیدار با رئیس اتاق 
بازرگانی بندرعباس اظهار کرد: بانک ها از یک سو  و قوانین و 
را در  تولیدکنندگان  از سویی دیگر  بخشنامه های مخل کننده 

تنگنا قرار داده است.
واقعی  جایگاه  بندرعباس  بازرگانی  اتاق  اینکه  بیان  با  مرادی 
خود را در استان به خوبی پیدا کرده است، افزود: از تلاش های 
بی قفه ریاست اتاق بازرگانی بندرعباس در راستای شکوفایی 

اقتصادی استان تقدیر کرد.
وی ادامه داد:  میزان تاثیرگذاری اتاق بازرگانی بندرعباس در 
برهه کنونی قابل مقایسه با دوره های قبلی نیست و اینک اتاق 
بازرگانی بندرعباس مورد وفاق و اعتماد بخش دولتی و بخش 

خصوصی است.
رئیس اتاق بازرگانی بندرعباس نیز در ادامه این نشست ضمن 
ارائه گزارش عملکرد یک ساله اتاق، بیان کرد: خوشبختانه اتاق 
توانسته است در این مدت یک سال و نیم دستاوردهای بسیار 

خوبی در بخش های مختلف داشته باشد.
ها  بخش  از  بسیاری  در  امروز  ما  کرد:  اضافه  محمدرضا صفا 
دارای رتبه و جایگاه استانی و ملی هستیم که این مهم جز با 
پیگیری های  و  و تلاش مجدانه  و همراهی مسوولان  همت 

بخش های مختلف اتاق محقق نمی شد.
اتاق  امروز  بندرعباس  بازرگانی  اتاق  کرد:  خاطرنشان  وی 
دارای  پارلماند بخش خصوصی  به عنوان  بندرعباس  بازرگانی 
نیز  جدید  سال  در  است  امید  و   است  قبولی  قابل  عملکردی 
بتوانیم شاخص های اقتصادی استان را تقویت کنیم و مشکلا 
ت و موانع فعالان اقتصادی را با استفاده از ظرفیت های قانونی 

و حمایت مسئولان برطرف کنیم.

***

سامانه راهبر در هرمزگان 
راه اندازی شـد

به  پاسخگویی  سامانه  بنیاد مسکن هرمزگان گفت:  مدیر کل 
راهبر در  نام سامانه  با  استعلامات فنی و مهندسی روستاییان 

هرمزگان راه اندازی شد.
به گزارش هرمزگان من، شهریار نوری زاده در تشریح این خبر، 
افزود: با راه اندازی این سامانه روستاییان برای درخواست هایی 
محدوده  الحاق  و  ساخت  پروانه  دریافت  کاربری،  تغییر  مانند 
مربوطه  شهرهای  مسکن  بنیاد  اداره های  در  حضور  به  نیازی 

خود ندارند.
نشانی  به  ورود  با  می توانند  روستاییان  اینکه  بیان  با  وی 
نام  ثبت  و   system.bonyadmaskan.ir اینترنتی 
بهره مند شوند، اضافه کرد:  از خدمات آن  این سامانه  خود در 
با نام نویسی در این سامانه در خواست متقاضی بررسی و کد 

رهگیری صادر می شود.
متقاضیان  اینکه  به  اشاره  با  هرمزگان  مسکن  بنیاد  کل  مدیر 
با  یا  رایانه شخصی و  از طریق گوشی های همراه و  می توانند 
نویسی  نام  راهبر  سامانه  در  دولت  پیشخوان  دفاتر  به  مراجعه 
کنند، تصریح کرد: کاهش تردد و هزینه و جلوگیری از ازدحام 

از مهم ترین مزایای راه اندازی سامانه راهبر است.

***
آغاز برداشت رطب نوبرانه 

هرمزگان در میناب
مدیر جهاد کشاورزی میناب از آغاز برداشت رطب نوبرانه هرمزگان از 

نخلستان های این شهرستان خبرداد.
برداشت  افزود:  میناب،  شهرستان  باغات  از  بازدید  در  مویدی  عباس 
رطب آلمهتری از ۱2 هزار و ۵۰۰ هکتار سطح زیر کشت نخیلات در 

شهرستان میناب آغاز شد.
وی با بیان اینکه بیش از بیست رقم رطب در این شهرستان وجود دارد 
که مرغوبترین آن ها مرداسنگ، هلیلی، خصب، خنیزی، و برهی است، 
اظهار کرد: برداشت رطب از اوایل خرداد ماه با آلمهتری آغاز و با رقم 

هلیلی تا اواخر شهریور پایان می یابد.
مدیرجهادکشاورزی میناب عنوان کرد: پیش بینی می شود بیش از 62 
هزار تن انواع رطب از نخلستان های این شهرستان برداشت شود که 

نسبت به سال گذشته تغییری ندارد.
وی با اشاره به اینکه عمده مناطق تولید رطب، بخش مرکزی، توکهور 
به  میناب  در  علاوه  فروش  برای  که  است  سندرک  و  هشتبندی  و 
سراسر کشور ارسال می شود، اضافه کرد: خرمای المهتری زودرس ترین 

خرمایی است که ابتدا از باغ های میناب برداشت می شود.

خبر
رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان:

در صورت تامین نشدن تقاضای 
سیمان بازار داخلی، صادرات 

مشروط می شود

کرد:  اظهار  هرمزگان  تجارت  و  معدن  صنعت،  سازمان  رئیس 
بازار داخلی کشور و در  در صورت تامین نشدن تقاضای سیمان 
صورت همکاری نکردن انجمن صنفی و شرکت های تولیدی برای 
تنظیم اثربخش بازار سیمان و مدیریت تامین نیاز استان، صادرات 

سیمان و کلینکر مشروط می شود.
بازار  تنظیم  ابلاغیه  به  قاسمی  خلیل  من،  هرمزگان  گزارش  به 
سیمان از طرف دبیرخانه کارگروه تنظیم بازار کشور اشاره کرد و 
بازار سیمان کشور  تنظیم  ابلاغیه مسئولیت اصلی  این  گفت: در 
شده  گذاشته  سیمان  کارفرمایان صنعت  انجمن صنفی  عهده  بر 
و این انجمن صنفی تا پایان این هفته باید کمبود سیمان را در 
دارند همچون  بیشتری  استانی که کمبود  یازده  اولویت  با  کشور 

هرمزگان رفع کنند.
وی افزود: بر اساس این ابلاغیه، انجمن صنفی کارفرمایان صنعت 
چند  یا  یک  همچنین  و  اصلی  کارخانه  تعیین  به  مکلف  سیمان 
کارخانه به عنوان معین است که باید اطلاعات لازم را به دبیرخانه 

کارگروه تنظیم بازار و سازمان های صمت استان ها ارسال کنند.
بازار  سیمان  تقاضای  نشدن  تامین  در صورت  داد:  ادامه  قاسمی 
و  صنفی  انجمن  نکردن  همکاری  صورت  در  و  کشور  داخلی 
شرکت های تولیدی برای تنظیم اثربخش بازار سیمان و مدیریت 

تامین نیاز استان، صادرات سیمان و کلینکر مشروط می شود.
کشور  سیمان  صنعت  کارفرمایان  صنفی  انجمن  دبیر  همچنین 
گفت: تولید صنعت سیمان از 2۹ میلیون تن امروز به ۸۸ میلیون 
هم  و  است  داخلی  مصارف  جوابگوی  هم  که  است  رسیده  تن 

امکان صادرات دارد.
عبدالرضا شیخان با بیان اینکه مشکل و کمبودی در حوزه سیمان 
کشور نیست، افزود: با توجه به تولید ۸۸ میلیون تنی سیمان در 
از ۱۷  بازار نزدیک به ۷۰ میلیون تن است که بیش  نیاز  کشور، 

میلیون تن مازاد تولید برای صادرات وجود دارد.

***

مدیرعامل سازمان مرکزی تعاون روستایی:

به دنبال افزایش سهم کشاورزان 
در گردش مالی محصولات 

کشاورزی هستیم

تعاون  تعاون روستایی گفت: سازمان  مدیرعامل سازمان مرکزی 
روستایی با پشتوانه وزارت جهادکشاورزی درصدد است که سهم 
کشاورزان را در گردش مالی محصولات کشاورزی افزایش دهد.

و  امکانات  از  بازدید  در  طهماسبی  من،  هرمزگان  گزارش  به 
ظرفیت های مرکز خرید تضمینی گندم در شهرستان حاجی آباد، 
اظهار کرد: در راستای تحقق مقام معظم رهبری درباره حمایت 
از تولید داخل شبکه تعاونی های روستایی و کشاورزی برای خرید 
بصورت  روغنی  های  دانه  و  گندم  شامل  کشاورزی  محصولات 

فعال اقدام نموده و تمامی مراکز تجهیز و در حال خرید هستند.
وی افزود: امسال دولت در راستای حمایت از گندمکاران پرداختی 
بهای گندم را به صورت ویژه در دستور کار خود قرار داده و در 

نزدیکترین زمان ممکن این وجه به حساب آنان واریز می شود.
نقش  خصوص  در  روستایی  تعاون  مرکزی  سازمان  مدیرعامل 
کشاورزان در تحقق اهداف وزارت جهاد کشاورزی از تامین امنیت 
وزارت  پشتوانه  با  روستایی  تعاون  سازمان  کرد:  اضافه  غذایی 
گردش  در  را  کشاورزان  سهم  که  است  درصدد  جهادکشاورزی 

مالی محصولات کشاورزی افزایش دهد.
متاسفانه  و  باشد  اختیار شبکه می  در  انباری که  به ظرفیت  وی 
مغفول مانده اشاره کرد و گفت: ظرفیت انبار و سوله و سردخانه 
با  بر دو میلیون و هفتصد هزار تن است و  بالغ  اختیار شبکه  در 
چنین پتانسیل عظیمی توانایی شبکه تعاون روستایی در خرید و 
فروش محصولات کشاورزی خیلی بیشتر از وضعیت موجود است.

بازدید اظهار  این  نیز در  همچنین مدیرتعاون روستایی هرمزگان 
کرد: تاکنون بیش از 2۳ هزار تن گندم توسط ۹ مرکز خرید در 
شهرستان های حاجی آباد، رودان و میناب از کشاورزان خریداری 

و در حال تحویل به سیلوها است.
اسدپور ضمن قدردانی از تمامی کشاورزان که در تحویل محصول 
خود به مراکز خرید تعاون روستایی همکاری داشته اند، خاطرنشان 
در  همکاران  توسط  خرید  آمار  سریعا  گندم  تحویل  از  بعد  کرد: 
ارسال می شود  بانک  به  بهای گندم  واریز  ثبت و جهت  سامانه 
و خوشبختانه تاکنون سرعت در تخلیه بار و پرداخت نقدی گندم 

رضایت گندم کاران را به همراه داشته است.
و  تجهیز  جهت  خوبی  اعتبار  کرد  امیدواری  اظهار  پایان  در  وی 

تعمیر انبارهای موجود استان اختصاص داده شود.

خبر

اعم  کار  دستور   6 با  هرمزگان  استان  بازار  تنظیم  جلسه 
از تامین مرغ گرم استان و قیمت مصوب جوجه یکروزه، 
صادرات  ممنوعیت  و  سیمان  وضعیت  آخرین  بررسی 
ساختمان،  قیمت  آنالیز  استان،  در  کالا  این  نیاز  تامین  و 
شهری  برون  و  درون  ناوگان  نقل  و  حمل  نرخ  افزایش 
ایرج حیدری  این حوزه به ریاست  با  و موضوعات مرتبط 
در  هرمزگان  استانداری  اقتصادی  امور  هماهنگی  معاون 
سالن جلسات سازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان 

برگزار شد.
به گزارش هرمزگان من، معاون هماهنگی امور اقتصادی 
استانداری هرمزگان گفت: تامین سیمان مورد نیاز استان 

هرمزگان بر صادرات اولویت دارد.
اهمیت  به  اشاره  با  بازار،  تنظیم  ستاد  جلسه  در  حیدری 
مهم  اولویت  کرد:  عنوان  استان،  نیاز  مورد  سیمان  تامین 
استان  بازار  تامین  کارخانجات سیمان،  تولیدات  اساسی  و 

است.
وی افزود: همه کارخانجات تولید سیمان خارج از هرمزگان 
که از زیر ساخت های بندری هرمزگان اقدام به صادرات 
بازارهای هدف خود می کنند ملزم هستند بخشی از نیاز 

بازار هرمزگان را تامین کنند.
به  افزایش عرضه مرغ  اهمیت  به  اشاره  با  ایرج حیدری   
بر  ذیربط  اجرایی  های  دستگاه  کرد:  عنوان  استان،  بازار 
انتها به صورت جدی نظارت  تا  ابتدا  از  تولید مرغ  چرخه 
کنند تا از سواستفاده های احتمالی در بازار این محصول 

جلوگیری شود.
از مرحله خروج  دامپزشکی  و  افزود: جهاد کشاورزی  وی 
را  ها  نظارت  باید  ها  کشتارگاه  به  ها  مرغداری  از  مرغ 
تشدید کنند. نظارت بر کشتارگاه ها در شرق و غرب استان 

توسط فرمانداران تشدید می شود.

در  هرمزگان  استانداری  اقتصادی  امور  هماهنگی  معاون 
پایان خاطرنشان کرد: دستگاه های اجرایی مرتبط با تامین 
به صورت مستمر  فرمانداران  با هماهنگی  اقلام ضروری 
بازار را رصد کنند تا خللی در روند تامین و عرضه اقلام 

ضروری مورد نیاز مردم ایجاد نشود.
در این نشست خلیل قاسمی رئیس سازمان صنعت، معدن 
بازار سیمان که در  و تجارت هرمزگان به ابلاغیه تنظیم 
تنظیم  از دبیرخانه کار گروه  ابتدای خردادماه سال جاری 
آمده  ابلاغیه  این  در  کرد:  اشاره  شد،  ارسال  کشور  بازار 
است که مسئولیت اصلی تنظیم بازار سیمان کشور بر عهده 
پایان  تا  و  بوده  انجمن صنفی کارفرمایان صنعت سیمان 
انجمن مذکور موظف است کمبود و کسری  هفته جاری 
سیمان در کشور به ویژه با اولویت استان هایی که کمبود 
بیشتری دارند )اصفهان، کرمان و جنوب کرمان، همدان، 

بوشهر،  مشهد،  مرکزی،  بلوچستان،  و  سیستان  تبریز، 
امر  این  که  کند  مرتفع  را  و خوزستان(  قزوین، هرمزگان 
تا پایان مهر ماه )فصل ساخت و ساز( ادامه خواهد داشت.

قاسمی از دیگر موارد مهم این ابلاغیه را مکلف دانستن 
تعیین  جهت  سیمان،  صنعت  کارفرمایان  صنفی  انجمن 
به عنوان  یا چند کارخانه  کارخانه اصلی و همچنین یک 
به دبیرخانه  را  بایست اطلاعات لازم  معین است که می 
کارگروه تنظیم بازار و سازمان های صمت استان ها ارسال 

کند.
وی ضمن تاکید به بند مندرج در ابلاغیه مذکور مبنی بر 
برنامه ریزی لازم به منظور تولید، تامین و توزیع سیمان 
متناسب با نیاز کشور باید در دستور کار انجمن صنفی و 
با  افزود:  گیرد،  قرار  محصول  نوع  این  تولید  کارخانجات 
ابلاغیه مبنی بر وجود مازاد تولید  بند مندرج در  توجه به 

نسبت به مصرف در کشور، چنانچه تقاضای سیمان بازار 
همکاری  عدم  صورت  در  و  نشود  تامین  کشور  داخلی 
انجمن صنفی و شرکت های تولیدی برای تنظیم اثربخش 
بازار سیمان و مدیریت تامین نیاز استان، صادرات سیمان 
از  میتواند  متبوع  وزارت  و  شد  خواهد  مشروط  وکلینکر 
طریق وضع عوارض صادراتی را مشروط کند تا تعادل بازار 
برقرار شود که در این خصوص گمرک جمهوری اسلامی 

ایران نیز همکاری لازم را خواهد کرد.
صنفی  انجمن  دبیر  شیخان  عبدالرضا  نشست  این  در 
این  تولید  میزان  به  نیز  کارفرمایان صنعت سیمان کشور 
 2۹.۵ از  سیمان  صنعت  کرد:  اظهار  و  پرداخت  صنعت 
میلیون تن امروز به ۸۸ میلیون تن تولید رسیده است که 
هم جوابگوی مصارف داخلی است و هم امکان صادرات 

را دارد.
گذشته  سال  در  که  شرایطی  بهترین  در  افزود:  شیخان 
درصد،   ۱۳ از  بیش  و  تولید  درصد   ۱۷ از  بیش  داشتیم 

سیمان توزیع شد.
پرداخت  استانها  برخی  در  به مشکل کمبود  ادامه  در  وی 
و اظهار کرد: الگوی مصرف سیمان در کشور تغییر کرد و 
به دلیل گران شدن مصالح ساختمانی و فولاد، از آنجایی 
که قیمت سیمان نسبت به سایر مصالح های ساختمانی به 
صرفه بود، بیشتر ساخت و سازها به مصرف این محصول 

روی آوردند.
 وی تصریح کرد: ما مشکل و کمبودی در بحث سیمان 
نداریم و در بهترین حالت با توجه به تولید ۸۸ میلیون تنی 
این محصول؛ طبق محاسبات انجام شده، نیاز بازار قریب 
را  تولید  بر ۱۷ میلیون تن مازاد  بالغ  به ۷۰ تن است که 

می توان صادر کرد.

 معاون استاندار:

تأمین سیمان بازار هرمزگان، اولویت کارخانجات تولیدی است

نماینده مردم بندرعباس در مجلس شورای اسلامی تاکیدکرد: 

نماینده مردم بندرعباس در مجلس شورای اسلامی گفت: کارمندان دورکار در ادارات 
بدون سخت افزارهای لازم نمی توانند وظایف خود را به خوبی انجام دهند.

اگر بصورت  دور کاری  با خبرنگار هرمزگان من گفت:  در گفت وگو  مرادی  احمد 
صحیح و بدون کاهش کیفیت خدمات انجام شود می تواند در هزینه های جاری 

دستگاه های اجرایی صرفه جویی چشمگیری داشته باشد. 
وی اضافه کرد: اگر هم با عیب و ایراد و ناهماهنگی ارکان مختلف سازمان همراه 
برابر   را چند  به مردم  ارائه خدمات  بلکه هزینه های  ندارد  تنها صرفه ای  نه  باشد 

می کند.
مرادی اظهار کرد: دورکاری ادارات، بدون ایجاد زیرساخت های لازم و سازماندهی 
مناسب و به دلیل مقتضیات شیوع کرونا  اجراشده است، بنابراین مردم که خدمات 
گیرنده اصلی هستند از وضعیت موجود رضایت ندارند. قطعاً زمانی که کارمند، سخت 
افزار لازم را برای اجرای دورکاری ندارد نمی تواند وظایف خود را در دورکاری به 

نحو مناسب انجام دهد.
وی در خصوص تفاوت زمان حضوری کارکنان و دورکاری ادامه داد: بین آنها تفاوت 
وجود دارد و تفاوت آن هم در حضور حداقلی تعداد کارمندان در هر بخش و واحد 
سازمانی است. علت اصلی این مشکل در عدم آمادگی لازم و زیرساخت های اساسی 

برای دورکاری است.
عضو مجمع نمایندگان استان هرمزگان افزود: هنوز سازمان ها توان انجام دورکاری 
واقعی را ندارند و بدون حضور حداقل یک کارمند در بخش های مختلف ادارات برای 
پاسخگویی به مردم و ارباب رجوع، وظایف دستگاه اجرایی با مشکل مواجه می شود. 

فیس  همچون  هایی  شرکت  حتی  و  دنیا،  یافته  توسعه  کشورهای  کرد:  ابراز  وی 
بوک، یاهوو و گوگل به این نتیجه رسیده اند که دورکاری می تواند راندمان کاری 
پرسنل را در ایام شیوع بیماری کرونا و قرنطینه بالا ببرد و حتی اعلام کردند برخی 

از کارمندانشان بعد از ایام کرونا نیز دورکار خواهند ماند.
مرادی تاکید کرد: کشورهای دیگر زیرساخت های نرم افزاری و سخت افزاری لازم 
برای کنترل بهره وری و سنجش عملکرد کارکنان را نیز دارند که متاسفانه در حال 

حاضر این زیر ساخت ها آنچنان که باید در کشور ما وجود ندارد.
عضو کمیسیون انرژی مجلس خاطرنشان کرد: مجلس و هیئت وزیران در خصوص 
های  نامه  آئین  و  قوانین  تاکنون   ۱۳۸۱ سال  از  الکترونیک  دولت  شدن  اجرایی 
متعددی مصوب نموده و سازوکار آن را مشخص کرده است. اما این موضوع بسیار 
کند پیش می رود و فقط بخشی از خدمات دولتی به دفاتر پیشخوان دولت واگذار شد.

این نماینده مجلس گفت: اگر از آن زمان هرکدام از دولت ها بخشی از زیرساخت ها 
را فراهم کرده بودند و به مرور، خدمات خود را به دفاتر پیشخوان محول می کردند 
امروز برای دورکاری کارمندان در دوران قرنطینه کرونا آمادگی کامل داشتیم و در 

وقت و هزینه های مردم هم صرفه جویی چشمگیری می شد.
وی تصریح کرد: دورکاری زمانی به عنوان یک مزیت خواهد بود که انجام خدمات 
اینها  انجام شود. در کنار  به مردم در سریعترین زمان و راحت ترین حالت ممکن 
کاهش هزینه ها و کم شدن ارتباط مستقیم ارباب رجوع با کارمندان می تواند در 

کاهش فساد اداری نیز موثر باشد.
مرادی افزود: با توجه به نوع وظایف کارکنان و شرایط سازمان و خدمت گیرندگان 
باید زمان و روش دورکاری را مشخص کرد و اساساً در این خصوص نمی توان برای 

همه موارد دور کاری یک نسخه درمانی واحد پیچید.
وی در خصوص تاثیر تعطیلی ادارات در مهار بیماری کرونا اظهار کرد: مهار کرونا 
فقط با رعایت پروتکل های بهداشتی امکان پذیر است. بستن ادارات و اصناف فقط 

پاک کردن صورت مسئله برای عدم حضور مردم در اماکن عمومی است.
نماینده مردم بندرعباس در مجلس شورای اسلامی اضافه کرد: در ایام تعطیلات عید 
تمام ادارات کشور تعطیل بود، اما بی تدبیری ستاد کرونای کشور و بی تفاوتی دولت 
نسبت به سفرهای نوروزی آمار کشته های کرونا را تا مرز ۵۰۰ نفر در روز رساند پس 

اگر تعطیلی ادارات درمان مهار کرونا بود نباید این وضعیت ایجاد می شد. 
وی در خصوص درستی و نادرستی حضور یک روز در میان کارمندان در محل کار 
باید در خروجی و کیفیت خدمات  را  امر  این  بودن  ابراز کرد: پاسخ درست و غلط 

اما در شرایط فعلی فقط سلامت مردم مهم است، زمانی که مسئولین  ادارات دید 
بهداشتی و کادر درمان اعلام می کنند که دیگر ظرفیت پذیرش و درمان بیماران 
کرونایی را ندارند این قبیل تصمیمات جنبه مرگ و زندگی برای مردم و کارمندان 
ادارات پیدا می کند. بنابراین بنده با هر تصمیمی که ستاد کرونا برای انجام قرنطینه 

و حفظ فاصله های فیزیکی بگیرد موافق هستم.  
مرادی خاطرنشان کرد: تشخیص دهنده اینکه چه گروه هایی ضرورت دارد در شرایط 
دورکاری در ادارات حضور داشته باشند برعهده مدیران ادارات است، به عنوان مثال 
ممکن است در یک سازمان حضور دائم مسئول دبیرخانه ضرورت نداشته باشد اما 
در سازمان دیگری بدون حضور مسئول دبیرخانه کلیه مکاتبات آن سازمان متوقف 

گردد. مشابه این موضوع برای تمام سطوح کارمندان ادارات صدق می کند.  
وی افزود: موضوع اصلی رعایت پروتکل های بهداشتی و حفظ سلامت جامعه است. 
به هرکسی که سلامت جامعه را به خطر بیندازد باید تذکر داده و برخورد شود. اما 
اینکه چه برخوردی شود باید به قانون رجوع کنید نه سلیقه و نظر شخصی مسئولان. 
برای برخورد با این دسته افراد مجازات هایی از جمله تذکر، توبیخ و . . . در مصوبات 

ستاد کرونای کشور مشخص شده است. 
نماینده مردم بندرعباس در مجلس شورای اسلامی در خصوص برنامه ریزی دولت 
برای مهار کرونا عنوان کرد: دولت از ابتدای شیوع کرونا در دنیا و رسیدن آن به ایران 
ابتدا که برخی مسئولان دولتی  از  نداشته است.  و شیوع ویروس عملکرد مطلوبی 
معتقد بر همه گیری بودند تا اخیرا که عدم مدیریت سفرهای نوروزی موجب شده 

امروز پیک شیوع کرونا را شاهد باشیم.
مناسب  معیشتی  و  قانونی  های  حمایت  عدم  با  دولت  همچنین  کرد:  تصریح  وی 
بیشترین لطمه را به اصناف و مشاغل بخش خصوصی زده است. کارمندان دولتی در 
خصوص دورکاری دلیلی برای تمکین نکردن از بخشنامه ها ندارند چرا که حقوقشان 
را به موقع دریافت می کنند. اما اصناف که از ابتدای شیوع کرونا بیشترین همکاری 
از کوچکترین  اند و دریغ  اند، بیشترین لطمه و زیان را هم متحمل شده  را داشته 

حمایت دولت.
مرادی اظهار کرد: حتی در بخش درمان نیز با وجود شهادت تعداد زیادی از عزیزان 
نتوانسته دغدغه ها و مشکلات  آنان، هنوز دولت  از جان گذشتگی  و  درمان  کادر 
از  در هر بخش  بنابراین  نماید.  رفع  را  کرونا  با  مبارزه  مقدم  مدافعان خط  اساسی، 
عملکرد دولت در مهار کرونا که بخواهیم نمره بدهیم دولت دوازدهم نمره قبولی 

نخواهد گرفت.

ساخت  ملی  اقدام  جمله  از  مختلف  طرح های  اجرای  با  گفت:  هرمزگان  استاندار 
مسکن، 2۰ هزار واحد مسکونی جدید در هرمزگان، احداث می شود.

به گزارش هرمزگان من، فریدون همتی در نشست ستاد بازآفرینی شهری و شورای 
در  مسکن  ساخت  ملی  اقدام  طرح  گزارش  به  اشاره  با  هرمزگان  استان  مسکن 
هرمزگان، عنوان کرد: از 2۹ هزار و ۷۷6 نفر که در مرحله فراخوان این طرح ثبت نام 
کردند، پس از پایش طبق شرایط تعیین شده، تعداد به هفت هزار و 6۸۰ نفر رسید و 

پنج هزار و ۵۵۴ نفر تایید نهایی شدند.

وی ادامه داد: چهار و ۵۵۵ نفر مبالغی را به حساب واریز کردند که چهار هزار و 2۱۱ 
نفر سهم آورده ۴۰ میلیون تومانی را واریز و به عنوان متقاضی اصلی و واجد شرایط 
شناخته شدند که سه هزار و ۷۰۰ مورد در شهر بندرعباس است و عملیات اجرایی دو 

هزار و ۴۹6 واحد در این شهر آغاز شده است.
 ۳۵۰ منطقه  در  مسکونی  واحد  هزار   ۱۰ احداث  عملیات  افزود:  هرمزگان  استاندار 
هکتاری بندرعباس نیز در حال اجراست و شش هزار واحد هم سهم طرح اقدام ملی 
ساخت مسکن در استان هرمزگان است که به تدریج و بخشی از آن هم توسط ستاد 

اجرایی فرمان حضرت امام)ره( ساخته می شود.
همتی تصریح کرد: چهار هزار واحد مسکونی نیز در مجموعه شهید چمران متعلق به 
ارتش احداث می شود که مسائل اسناد آن با پیگیری حل شد و اقدامات تامین آب، 

برق و زیرساخت های آن انجام شده است.
چمران،  شهید  مسکن  تعاونی  استانداری،  عمرانی  معاونت  مسئولیت  با  گفت:  وی 
ادارات کل راه و شهرسازی و بنیاد مسکن، بررسی آخرین وضعیت مالکیت زمین و 
برنامه ریزی برای شروع ساخت و ساز این مجموعه انجام می شود و برای پرداخت 
تسهیلات ۳۰۰ میلیون تومانی به هر واحد در مجموعه شهید چمران آمادگی داریم و 
شهرداری را مکلف کردیم که با معرفی تعاونی، پروانه ساختمانی اعضا را صادر کند 
و به دنبال این هستیم، تخفیف هایی از جمله مزیت های مشمول طرح اقدام ملی 

ساخت مسکن را برای آنها اعمال کنیم.
عملیات  شروع  برای  چمران  شهید  مجموعه  کرد:  خاطرنشان  هرمزگان  استاندار 
بنیاد مسکن می تواند  برسد،  توافق  به  اعضا  با  تعاونی  اگر  و  است  آماده  ساختمانی 
مجری ساخت واحدهای مسکونی این مجموعه باشد و خود صاحبان هر قطعه نیز 

می توانند پروانه و تسهیلات بانکی برای ساخت دریافت کنند.
همتی اظهار کرد: با مجموع این اقدامات در هرمزگان، 2۰ هزار واحد مسکونی جدید 
احداث خواهد شد و سه هزار واحد مسکن اقشار محروم روستاها نیز در هرمزگان در 
حال احداث است که بخشی از آن در حال آماده شدن برای تحویل است و در مراحل 

مختلف تسهیلات آن پرداخت شده است.
آغاز  هرمزگان  استان  در  که  مهر  مسکن  واحد  هزار   ۳۸ از حدود  کرد:  اضافه  وی 
شده بود، 2۸ هزار واحد در دولت های یازدهم و دوازدهم پیگیری و بخش زیادی 
به خصوص در دولت  دوازدهم با تمام زیرساخت ها و روساخت های لازم تکمیل 

و بهره برداری شد.
استاندار هرمزگان بیان کرد: سه هزار و ۳۰۰ واحد از کل مسکن مهر در استان باقی 
مانده است که هزار و ۴۰۰ واحد در قالب چند تعاونی مشکل حقوقی دارند و پرونده 
آنها در دستگاه قضایی مطرح و در حال بررسی است و هزار و ۱۰۵ واحد نیز در قالب 

تعاونی ها و خود مالکی تا هفته دولت و پایان سال جاری به بهره برداری می رسند.

 نبود سخت افزارهای لازم برای اجرای دورکاری
دولت در مهار کرونا نمره قبـولی نگرفت

2۰ هزار واحد مسکونی جدید در قالب طرح های مختلف در هرمزگان احداث خواهد شد

استاندار هرمزگان:
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اشاره: همه آنچه در خلقت است درون انسان و هر آنچه 
درون است در خلقت است.

و  دارد  آگاهی  خلقت  همه  به  روانشناس  حقیقت  در 
هیچ  بدون  را  انسان  که  است  کسی  یگانه  روانشناس 

قضاوتی از بند و زنجیر آزاد می کند.
به  خدمت  طریق  از  را  خدا  می کند  تلاش  روانشناس 

مردم ببیند زیرا خداوند درون همه انسان هاست.
میترا رستمی کارشناس ارشد روانشناسی، مشاور طلاق 
دفتر  در  حضور  با  خانواده  و  درمانی  زوج  دادگستری، 
گو  و  گفت  به  ما  خبرنگار  با  من  هرمزگان  نامه  هفته 

پرداخت که در پی می آید.
عرصه  به  پا  سالگی   ۴۰ سن  از  که  کارشناس  این 
این  در  را  خود  ای  حرفه  فعالیت  گذاشته،  روانشناسی 

حوزه از سال ۱۳۹6 آغاز کرده است.
کار  این  به  زیادی  علاقه  کودکی  از  گوید:  می  وی 
داشتم، کنجکاو بودم روان هر آدمی را ببینم و شخصیت 

آن را بشناسم.
در ابتدا تحصیلات چندانی نداشتم و زمانی که هر دو 
همگان  برای  شدند  موفق  پزشکی  رشته  در  فرزندم 
را حمایت  فرزندانم  بود که چگونه  پرسش مطرح  این 
با  یافتند؛  این موفقیت دست  به  راهنمایی کردم که  و 

این موضوع به ادامه تحصیل تشویق شدم و وارد این 
عرصه شدم.

این کارشناس از علاقه اش می گوید: عاشقانه رشته ام 
را دوست دارم حتی ساعت 2 بامداد برای مشاوره با من 
تماس می گیرند، در مشاوره حضوری هم وقت خوبی 

برای مراجعه کننده می گذارم.
آن  برای  باشید  چیزی  عاشق  شما  وقتی  معتقدم  من 

تلاش می کنید و سختی راهی وجود ندارد.
روانشناسی یک شاخه ای است که اصل و اصولی ندارد، 
و  تجربه  براساس  که  دارد  روشی  خود  برای  هرکس 
پیاده  را  آن  می کند  پیدا  کننده  مراجعه  از  که  شناختی 

می کند.
ای  گونه  به  من  کاری  روش  دهد:  می  ادامه  رستمی 
است که اصلا برای مراجعه کننده دارو تجویز نمی کنم 
مراجعه  خوی  و  خلق  به  توجه  با  باید  روانشناسی  هر 
کننده یک روش را مد نظر بگیرد به طوری که مراجعه 
او  برای  درمانی  راه  و  کند  برقرار  ارتباط  بتواند  کننده 

هموار شود.
روحیه  درک  روانشناس  یک  کار  کند:  می  اضافه  وی 
اینکه فرد را قضاوت نکنیم و او  مشاوره شونده است؛ 
را گناهکار ندانیم. سعی می کنم خودم را در قالب آن 

فرد تصور کنم تا بتوانم ارتباط آسان تری برقرار کنم.
را  یا یک فرد خیانتکار  افزاید: من یک معتاد  وی می 
فقط  کنم،  نمی  قضاوت  را  ها  آن  و  نمی دانم  گناهکار 
سعی می کنم مشکلات را ریشه یابی کنم یا خودم را 

جای آنها تصور می کنم، با آنها همدل می شوم که این 
سبب آرامش خاطر و اعتماد مراجعه کننده به درمانگر 

می شود و روند درمان را سریع تر می کند.
رستمی عنوان می کند: کسب تجربه های مختلف در 

رشته روانشناسی بسیار مهم و حائز اهمیت است.
من بیشتر تجربیات خودم را در سفرهایم کسب کرده 
ام؛ سفرهای سیاحتی و زیارتی رفته ام و ادیان مختلف 
ام،  کرده  مطالعه  را  بودا  و  یهودی  مسیحی،  همچون 
تعصبات  از  جامعه  مشکلات  از  بسیاری  ریشه  چون 

مذهبی شکل می گیرد.
براساس مطالعاتی که داشتم و مراجعه کننده هایی که 
متوجه شدم که  مراجعه می کردند  به من  درمان  برای 
به  شده  ایجاد  مشکل  ندارند  مشکلی  افراد  از  بسیاری 
سبب تعصبات مذهبی و آموزش های غلط در کودکی 

است.
مراجعه کننده هایی بودند که به دلیل تعصبات مذهبی 
و فکری متاسفانه روند درمانیشان قطع می شود و دیگر 

حضور پیدا نمی کنند.
وی از مشکلات ازدواج های نافرجام می گوید: براساس 
دیده های من در طی این چند سال اخیر، بیشتر ازدواج 
های امروزی با تصمیمات احساسی صورت می گیرد و 
بیشتر ازدواج ها براساس تعصبات و عقاید کلیشه ای به 

جدایی می انجامد.
ما  خود  جامعه  مشکلات  تمام  ریشه  است:  معتقد  وی 
هستیم، چون خودمان را دوست نداریم، همه ما بسیاری 

از کارها را دوست داریم انجام بدهیم اما به دلیل شرایط 
اقتصادی حاکم بر جامعه از بسیاری ایده آل های خود 
ناراضی هستیم که  از جایگاه خود  ایم و  فاصله گرفته 
جامعه  در  عصبانیت  و  خشم  بروز  باعث  موضوع  این 

می شود.
کشورهای  در  کند:  می  نشان  خاطر  پایان  در  رستمی 
خانواده  وکیل  و  خانواده  پزشک  کنار  در  پیشرفته 
این  که  امیدوارم  دارد.  حضور  هم  خانواده  روانشناس 
موضوع در فرهنگ و جامعه ما باب شود و هر خانواده 

یک روانشناس داشته باشد.
روانشناس برای هر خانواده لازم است تا افراد با مراجعه 
کردن بتوانند از خشم ها، زخم ها، ناکامی ها و ترس 
پیدا  در جلسات مشاوره حضور  کنند،  هایشان صحبت 
کنند و هرچیزی که خاطر آنها را آزرده کرده بازگو کنند 

تا با واقعیت روبرو شوند و آن را بپذیرند.
مشاوره  به  است  لازم  هستیم  یتیم  روانی  لحاظ  از  ما 
زندگی  و  برسیم  آرامش  به  تا  کنیم  مراجعه  روانکاو  و 

مطلوبی داشته باشیم.

مختل شدن زندگی یک دانشجو 
به دلیل قطعی برق

فصل  به  شدن  نزدیک  به  توجه  با  هستم،  دانشجو  یک  من 
امتحانات مشکل چند ساعت قطع شدن برق در طول روز من 

را نگران کرده.
بنده در روستا هستیم  بیشتر همکلاسی های من و همچنین 
اینترنت هم  اون  با  و  ها  آنتن  برق،  در هنگام قطع شدن  که 
قطع می شه، حالا مشکلات گرمای طاقت فرسا توی تابستان 

هرمزگان به کنار. 
من در هفته گذشته بخاطر قطعی اینترنت نتونستم در امتحان 
میان ترم شرکت کنم و همچنین بسیاری از دوستانم هم با این 

مشکل روبرو بودند.
اگر هم برق وصل بشه تا حداقل یک یا دو ساعت دستگاه وای 
فای کار نمی کنه و حتی در این ساعت ها تو حیاط و روی تپه 

ها هم اینترنت جوابگوی ما نیست.
هر روز همین روند ادامه داره، گناه منِ دانشجو چیه که تو یه 
روستا به دنیا اومدم، آیا این انصافه که من هر روز استرس قطع 

شدن برق و اینترنت داشته باشم؟ و حق من ضایع بشه؟
تمنا دارم از مسئولین که به این مشکل که نه تنها مشکل منه 
بلکه درد بسیاری از دانشجویان و دانش آموزان است رسیدگی 

کنند.

***
باز هم بی آبی

۸ ساله مقیم شهرک بنیاد مسکن روستای گوین از توابع شهر 
رویدر هستم، بیش از یه دهه از واگذاری زمین بنیاد مسکن و 

ساخت شهرک گوین میگذره ولی هنوز آب لوله کشی نداریم.
در دو دوره  شورای اسلامی از مشکل بی آبی در شهرک بنیاد 
مسکن گفتیم اما هیچ اراده ای از مسئولین برای پیگیری و حل 

مشکل ساکنین مشاهده نشده.
با اینکه تو این دوره از شورای اسلامی، وقت و انرژی زیادی 
مسکن  بنیاد  شهرک  انگار  اما  شده  صرف  آبرسانی  حوزه  در 

فراموش شده.
قیمت هر راه آب به ۵۰ هزار تومان رسیده، حدود ۴۰ خانوار 
در شهرک ساکن هستند و برای بیشتر ساکنین پرداخت چنین 

هزینه ای خارج از توانه.
مجبوریم ماهانه ۴ سرویس آب خریداری کنیم که ماهانه مبلغ 

زیادی باید بابت آب بپردازیم.
مسئولین جواب قانع کننده نمیدن بخدا گرفتاریم.

چقد  مگه  مردم  مسئولین.  اراده  نه  و  هست  آب  از  خبری  نه 
مسئولین  گوش  به  لطفا  دارند.  را  تانکر  با  آب  خرید  قدرت 

برسانید بلکه کاری انجام بدن.

صـدای شهروند

گفت:  هرمزگان  استانداری  عمرانی  امور  هماهنگی  معاون 
و  اداری  سازمان  از  شده  اخذ  مجوز  شدن  اجرایی  راستای  در 
معین  کار  قرارداد  نیروی  بکارگیری  مجوز  کشور،  استخدامی 
در شهرداری ها برای شهرداری های استان هرمزگان به عنوان 

اولین استان درکشورصادر شد.
به گزارش هرمزگان من، رضا مدرس با بیان خبر فوق، عنوان 
کرد: این مجوز برای بکارگیری افراد واجد شرایط که به صورت 
و  مناطق  ستادی،  حوزه  در  شهرداری ها  ها  در  غیرمستقیم 
سازمان های وابسته در مشاغل کارمندی مشغول به کار بوده اند 
بر اساس ارزیابی شاخص های تعیین شده، مشتمل بر مدرک 
تحصیلی، سابقه خدمت و مصاحبه کتبی، به ترتیب نمره فضلی 
سازمان  تخصیصی  سهمیه  سقف  در  احراز  شرایط  رعایت  و 

اداری و استخدامی کشور اعطا گردیده است.
نیروی  بکارگیری  برای  مجوز  صدور  همچنین  داد:  ادامه  وی 
برگزاری  از  پس  بندرعباس  شهرداری  در  معین  کار  قرارداد 
آزمون کتبی و ارزیابی شاخص های مربوطه و انجام فرآیندهای 
لازم مورد بررسی و مجوز بکارگیری نیروی قرارداد کار معین 

در این شهرداری نیز در سقف تعیین شده صادر خواهد شد.

***
ابتلای ۳ کودک هرمزگانی

 به سرخک
شناسایی  از  هرمزگان  پزشکی  علوم  دانشگاه  سخنگوی   
گفت:  و  داد  خبر  استان  این  در  سرخک  به  مبتلا  کودک   ۳
خواهشمندیم خانواده ها، واکسیناسیون به موقع کودکان را جدی 

بگیرند.
به گزارش هرمزگان من، فاطمه نوروزیان، اظهار کرد: ۳ کودک 
۳ تا ۱2ساله که با وجود تزریق واکسن، به سرخک مبتلا شده 

بودند، در بندرعباس، رودان و قشم شناسایی شدند.
عمومی  واکسیناسیون  برنامه  به  توجه  با  کرد:  تصریح  وی 
کودکان و برنامه کشوری حذف سرخک، حتی یک مورد ابتلا 
به این بیماری از نظر پزشکی طغیان محسوب می شود. به دنبال 
کودک   ۹۸ مجموع  در  سرخک،  به  مبتلا  کودک   ۳ شناسایی 
بررسی شدند که  و  معاینه  بودند،  تماس  در  آن ها  با  دیگر که 

هیچ یک از آنان مبتلا نبودند.

استاندا هرمزگان: 

۲هزار نفرکار نظارت بر انتخابات 
در هرمزگان را برعهده دارند

نظارت  و  کار رصد  نفر  هزار   ۲ هرمزگان گفت: حدود  استاندار 
را  استان  این  در   ۱۴۰۰ انتخابات  برگزاری  امنیت  همچنین  و 

برعهده دارند. 
به گزارش هرمزگان من، فریدون همتی افزود: این تعداد شامل 
مجریان، ناظران، بازرسان و تامین کنندگان امنیت هستند که 
برای برگزاری انتخابات خوب توام با امنیت و هماهنگ شده در 

شهرها و روستاهای هرمزگان ساماندهی شده اند.
وی بااشاره به اینکه حدود یک میلیون و ۲۰۰ هزار رای دهنده 
واجد شرایط در استان هرمزگان داریم، بیان داشت: از این تعداد 
حدومد ۸۰ هزار نفر جوانان رای اولی بوده که برای نخستین بار 

شناسنامه شان مهمور به مهر انتخابات باشکوه ۱۴۰۰ می شود.
استاندار هرمزگان اظهارداشت: برای اخذ رای در هرمزگان تعداد 
شعبه   ۹۹۱ و  شهری  شعبه   ۵۶۳ )شامل  شعبه   ۵۵۴ و  هزار 

روستایی( طراحی شده است.
باتوجه به شرایط کرونایی  بیان داشت: امسال همچنین  همتی 
در نقاطی از استان هرمزگان که ترافیک جمعیتی بالا بوده و یا 
اینکه کارکنان دستگاه های مشغول به کار هستند، ۵۵۵ شعبه 

سیار تعبیه شده است تا کار با سرعت بالایی انجام شود.
وی اظهارامیدواری کرد:  با هماهنگی خیلی خوبی که در استان 
هرمزگان بوجود آمده است، بهتر از گذشته یک انتخابات باشکوه،  
باعظمت و با آرامش و در عین حال پررقابت در بین شوراهای 
شهر و روستا و کاندیداهای ریاست جمهوری در فضای نشاطی 

در استان برگزار شود.

***
دروار اعلام کرد:

پسماند  تن   ۸۵۰ جمع آوری   
عفونی در سال گذشته

 

رییس سازمان مدیریت پسماند شهرداری بندرعباس گفت: 
در سال گذشته بیش از ۸۵۰ تن پسماند پزشکی و عفونی از 
بیمارستانها و مراکز بهداشتی درمانی بندرعباس جمع آوری 

شده است.
خبر  این  اعلام  با  دروار  پوریا  من،  هرمزگان  گزارش  به   
مطب  و  آزمایشگاه ها  درمانگاه ها،  بیمارستان ها،  افزود: 
های  پسماند  کننده  تولید  بزرگترین  و  مهمترین  پزشکان 

عفونی هستند.
جمع آوری شده  پسماند  بیشترین  اینکه  به  اشاره  با  وی 
عفونی مربوط به بیمارستان ها است، تصریح کرد: از مجموع 
کل پسماندهای عفونی، ۷۵۰ تن مربوط به بیمارستان های 

سطح شهر بندرعباس بوده است.
بندرعباس،  شهرداری  پسماند  مدیریت  سازمان  رییس 
درمانگاه ها، آزمایشگاه ها و مطب پزشکان را از مراکزی نام 
برد که به ترتیب در رتبه های بعدی تولید پسماند عفونی 

قرار دارند.
از  را  این نوع پسماند  امحاء   دروار، جمع آوری مناسب و 
مهمترین و سخت ترین خدمات سازمان مدیریت پسماند 
پسماندهای  که  مشکلاتی  به  توجه  با  گفت:  و  برشمرد 
عفونی می تواند برای سلامت جامعه ایجاد کند، دفع و امحا 
آنان نیز شامل رعایت پروتکل های حساسی است که طی 
سال های گذشته به درستی از سوی این سازمان اعمال و 

انجام می شود.

***
اهدای اعضای دختر بچه ۱۰ ساله بندرعباسی

 به ۳ بیمار نیازمند پیوند

کیمیای حیـات، کیمیای انسانیت

 ۶ مورخ  بامداد   ۰۳:۰۰ ساعت  گفت:  پور  حسین  محمود 
ساله  کیمیا جمشیدی، دختر ۱۰  کبد  و  کلیه  دو  خرداد، 
بندرعباسی که در تاریخ ۲۲ اردیبهشت بر اثر تصادف دچار 
تروما به سر و کاهش سطح هوشیاری شده بود، توسط تیم 
اعزامی از شیراز برداشت و جهت عمل پیوند به بیمارستان 

ابن سینا منتقل شد.
رغم  به  داد:  ادامه  پور  حسین  من،  هرمزگان  گزارش  به 
وارده، مصدوم  به علت شدت جراحت  کادر درمان،  تلاش 
تایید  از  بعد  شد.  مغزی  مرگ  دچار  خرداد   ۳ تاریخ  در 
برای  خانواده  رضایت  و  پزشکی  تیم  توسط  مغزی  مرگ 
اهدا اعضای فرزندشان؛ پزشک جراح از شیراز جهت انجام 
این  بندرعباس شد و دو کلیه و کبد  عمل هاروست عازم 
جان آفرین کوچک جهت پیوند به سه بیمار نیازمند عضو 

پیوندی، به بیمارستان ابن سینای شیراز منتقل شد.

خبر

خبر

                                  

ریشه تمام مشکلات جامعه خود ما هستیم
یک روانشناس در گفت و گو با هرمزگان من: 

                   گفت و گو: مبینا رستمی

رئیس ستاد انتخابات استان هرمزگان از اجرای طرح رسانه ای »دعوت« به 
پیشنهاد خانه مطبوعات و انجمن صنفی روزنامه نگاران استان با هدف جلب 
مشارکت حداکثری مردم در انتخابات ۱۴۰۰ و با استفاده از توان وظرفیت 

مشترک این تشکل ها و صداوسیمای مرکز خلیج فارس خبرداد.

خبر  این  اعلام  با  استان  انتخابات  ستاد  رئیس  من،  هرمزگان  گزارش  به 
گفت: با تصویب شورای اطلاع رسانی استان هرمزگان طرح  برنامه مشترک 
رسانه ای با عنوان دعوت اجرا خواهد شد و سلسله برنامه هایی در خصوص 
رسانه  کارشناسان   ، نظارتی  اجرایی،  مسئولان  حضور  با   ۱۴۰۰ انتخابات 
رسانه  فعال  نقش  ایفای   ، عمومی  بخشی  آگاهی  به هدف  سیاسی  و  ای 
در انتخابات ،جلب مشارکت حداکثری و کمک انتخاب اصلح در انتخابات 

ریاست جمهوری و شورای اسلامی شهر و روستا اجرایی می شود.
علی رئوفی با بیان اینکه این برنامه برای اولین بار در کشور با مشارکت 
ستادهای  روسای  اظهارکرد:  شد  خواهد  عملیاتی  جمعی  های  رسانه 
اعزامی  سخنرانان  و  مهمانان  هرمزگان،  در  جمهوری  ریاست  انتخاباتی 
استان،  در  حضور  صورت  در  جمهوری  ریاست  کاندیداهای  پایتخت،  از 
کاندیداهای شورای شهر و متولیان برگزاری و نظارتی انتخابات در حضور 

اصحاب رسانه به بیان دیدگاهها و برنامه هایشان خواهند پرداخت.
متعهدانه  مشارکت  افزود:جلب  هرمزگان  استان  انتخابات   ستاد  رئیس 
رسانه ها در مسیر شفاف سازی، فرهنگ سازی درست در راستای کنشگری 
فرهنگی توأم با نشاط رقابتی و ممانعت از شیوع شایعات و اخبار نادرست در 

فضای مجازی از اهداف طرحی است که توسط تشکل های رسانه ای به 
شورای اطلاع رسانی استان ارائه ومصوب شده است.

اطلاع  کمیته  کرد:  بیان  رسانی  اطلاع  شورای  دبیر  از  قدردانی  با  رئوفی 
در خصوص  ها  برنامه  اجرای  از  حمایت  به  نسبت  انتخابات  ستاد  رسانی 

برگزاری انتخاباتی پرشوراقدام خواهد کرد.
رئیس شورای اطلاع رسانی استان هرمزگان تاکیدکرد: اجرا و نحوه حضور 
جزییات  و همچنین  انتخاباتی  و شوق  شور  برنامه جهت  این  در  رسانه ها 
این برنامه بر عهده تشکلهای مطبوعاتی و صنفی است که سیاستگذاری 
آن توسط اتاق فکر این طرح انجام می شود و کمیته اطلاع رسانی ستاد 

انتخابات نسبت به پشتیبانی از این اقدام مشارکت خواهد داشت.
معاون سیاسی، امنیتی و انتظامی استانداری هرمزگان  در بخش دیگری از 
اظهارات خود با تاکید به استفاده از ظرفیت رسانه ای سایر دستگاه ها جهت 
برگزاری انتخاباتی پرشور، گفت: شبکه های مجازی فرصت مناسبی برای 
این مهم است و از فعالین این فضا انتظار داریم با راه اندازی کمپین شور و 

هیجان انتخاباتی ایجاد کنند.

طرح رسانه ای “دعوت”، تریبونی آزاد برای همه دیدگاه های سیاسی

 رئیس ستاد انتخابات هرمزگان خبرداد؛

مجوز بکارگیری نیروی قرارداد 
شهرداری های  برای  معین  کار 
هرمزگان به عنوان اولین استان 

درکشورصادر شد 

استفاده  اره  خاک  از  توتون  جای  به  قاچاق  سیگارهای  از  برخی   
می کنند.

این روزها بیش از گذشته شاهد مصرف دخانیات به خصوص سیگار 
در بین قشر جوان جامعه هستیم. سیگاری که جزء اولین موادهای 
اعتیاد آور محسوب می شود. مصرف سیگار علاوه بر آسیب به بدن 

فرد به محیط زیست نیز آسیب وارد می کند.
سهم  و  توسعه  حال  در  کشورهای  در  سیگاریها  بیشتر  آمار  طبق 
کمتری از آن ها در کشور های توسعه یافته زندگی می کنند که 
بررسی ها نشان می دهد شمار مصرف کنندگان دخانیات در حال 

افزایش است.
بر اساس روایت برخی از مطلعین، محله سورو بندرعباس در دهه 
های پیشین به عنوان محله بدون دخانیات معرفی شد که در شماره 

های بعدی نشریه هرمزگان من به آن خواهیم پرداخت.
با مدیر  به بهانه روز جهانی بدون دخانیات خبرنگار هرمزگان من 

اداره دخانیات استان هرمزگان گفت و گویی داشته است.
احداله طاهری در این ارتباط با اشاره به فعالیت شرکت دخانیات 
ایران گفت: این شرکت دولتی است که سال قبل ۱۰ درصد نیازهای 

داخلی را تامین می کرد.
وی ادامه داد: با همه تشکیلات و کارخانجات واقع در کشور در آغاز 
داریم که ۲۰ درصد سهم  امید  پایان سال  تا  و  امسال ۱۴ درصد 

بازار را تامین کنیم.
مدیر اداره دخانیات استان هرمزگان افزود: از کالا و سیگاری که در 
کشور مصرف می شود ۸۰ درصد به گونه ای دیگر تامین می شود.

وی اضافه کرد: حدود ۴۰ درصد دخانیات را شرکت های انگلیسی 
و آمریکایی در ایران پیاده کرده اند و مابقی آن که حدود ۴۰ درصد 

است به صورت قاچاق در کشور توزیع می شود.
نظارتی  هیچگونه  قاچاق  کالای  بر  متاسفانه  کرد:  تصریح  طاهری 
صورت نمی گیرد و شاهد عرضه قاچاق سیگارهایی هستیم که به 
صورت زیرزمینی در کشورهای حاشیه خلیج فارس تولید می شود.

وی عنوان کرد: به تازگی برندهایی از کالای قاچاق وارد کشور شده 
است که به جای توتون از خاک اره استفاده می کنند. توتون از اقلام 
پرمصرف و گران کالای دخانی است به همین دلیل قاچاقچی ها با 
همان برندها تولید می کنند و نظارتی بر مواد تشکیل دهنده آن 

نمی شود که سبب بیماری های ریوی می شود.
به گفته مدیر اداره دخانیات استان هرمزگان، در شرکت دخانیات 
چون منافع شخصی در آن دخیل نیست و یک تشکیلات ملی و 
دولتی است، بهترین توتون و امکانات و بهترین مواد اولیه را به کار 

می گیرد.
وی افزود: هر چند که کالای دخانی کالای مضری است اما بین بد و 
بدتر، بدتر آن مواد دخانی قاچاق است که نه برای دولت درآمد دارد 

و نه از لحاظ بهداشتی بر آن نظارت می شود.
طاهری بیان کرد: تا سال ۹۳ و ۹۴ شرکت های انگلیسی و آمریکایی 
اما در سال ۹۵  سیگار را به طور قانونی به کشور وارد می کردند 

این دو شرکت در ایران کارخانه ای راه اندازی کردند و در همینجا 
سیگار تولید می کنند و در این برهه از زمان ظاهرا هیچ وارداتی در 

این خصوص انجام نمی شود.
دخانی  کالای  و  اولیه  مواد  کانتینر  هر  برای  ما  کرد:  ابراز  وی 
کارخانجات که از شهیدرجایی وارد می شود مقدار زیادی عوارض 
دولتی، مالیات، بیمه و عوارض گمرکی پرداخت می کنیم اما قاچاق 

آنها هیچ درآمدی برای دولت نخواهد داشت.
کالاهای دخانی  در خصوص  استان هرمزگان  اداره دخانیات  مدیر 
کشف شده گفت: کالاهای قاچاق کشف شده یا معدوم می شوند 
به  و  اطمینان حاصل می کنند  آن  بودن  از سالم  آزمایش  یا طی 
موارد  بیشتر  در  اما  شود.  می  داده  بازگشت  کننده  قاچاق  کشور 

معدوم می شوند.
وی تصریح کرد: تا به حال در استان هرمزگان تولید نداشته ایم اما 
در ماه آینده اولین حرکت تولید را با تنباکوهای میوه ای با مشارکت 

بخش خصوصی شروع خواهیم کرد.
دخانیات  برای  نظر  این  از  هرمزگان  دخانیات  کرد:  اظهار  طاهری 
را که  کارخانجاتمان  اولیه  مواد  تمام  است که  اهمیت  کشور حائز 
کاغذ  کاکائو،  فیلتر،  توتون،  همچون  اولیه  مواد  درصد   ۹۰ حدود 
سیگار، عسل و .. که وارداتی است و سفارش از تهران صورت می 
گیرد، کارهای گمرک و ترخیص آن به عهده هرمزگان است که پس 

از ترخیص برای کارخانجات ارسال می کنیم.
وی اضافه کرد: وظیفه اداره دخانیات در کشور این است که مواد 
دخانی را تولید و توزیع کند. از این میان هشت مجتمع در هشت 
استان تولید دارند و مابقی استان ها کار توزیع را انجام می دهند و 

کالا را به دست خرده فروشی ها می رسانند.
مدیر اداره دخانیات استان هرمزگان افزود: شرکت دخانیات هیچگاه 
به دنبال منافع اقتصادی نبوده است و یک شرکت دولتی است که 

تلاش آن بر این است که راه درست را انتخاب کند.
قانون  که  شود  تصویب  قانونی  اگر  کرد:  خاطرنشان  پایان  در  وی 
می  گوش  آن  به  ما  است  ممنوع  دخانیات  استعمال  بگوید  گذار 
سپاریم؛ اما حال که ممنوعیتی وجود ندارد و یک واقعیت اجتماعی 
است که استعمال دخانیات صورت بگیرد، ما حداقل باید کالاهای 
به مراتب کالایی که  به مصرف کننده تحویل دهیم که  بهداشتی 
در ایران تولید می شود بسیار سالم تر از کالایی است که از خارج 
کشور وارد می شود. اما آرزوی ما این است که شاهد مصرف هیچ 

فردی نباشیم.

مدیر دخانیات هرمزگان در گفتگوی اختصاصی به هرمزگان من:

خط تولید تنباکوی میوه ای در هرمزگان راه اندازی می شود
برخی از سیگارهای قاچاق به جای توتون از خاک اره استفاده می کنند

                گفت و گو: سودابه امامی
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  لیتوگرافي و چاپ: چاپخانه مهدوی کرمان

  گفت و گو: مبینا رستمی
یکی  عنوان  به   ۱۳۲۸ سال  پیشه«متولد  چرم  علی  »محمد 
از پیشکسوتان ورزش باستانی که قریب به ۵۰ سال در این 
رشته ورزشی و گود زورخانه فعالیت می کند درگفت و گو 
دوران  از  گوید:  می  من«  خبرنگار»هرمزگان  با  اختصاصی 
جو  به شدت  عرصه شدم  این  وارد  فراوان  علاقه  با  نوجوانی 
و  شور  ایجاد  باعث  و  داشتم  دوست  را  زورخانه  در  موجود 

هیجان در من می شد  .
وی ادامه می دهد: من سال ۱۳۵۱  به دلیل شرایط کاری به 
استان هرمزگان سفر کردم. در آن سال ها متاسفانه در این 
استان هیچ زورخانه ای وجود نداشت و بعد از گذشت زمان و 
با کمک علاقمندان به این رشته و مسئولین توانستیم در سال 
۱۳۵۴ نخستین زورخانه استان هرمزگان را راه اندازی کنیم.

که  خوبی  شرایط  خدا  لطف  به  کند:  می  اضافه  پیشه  چرم 
ایجاد شد و با جوانان پرانگیزه هرمزگانی توانستیم این ورزش 

را توسعه دهیم.

با گذشت زمان پیشرفت بیشتری در این رشته حاصل شد و 
نسبت به گذشته از لحاظ تکنیکی و سبک ورزش برای هر رده 

سنی قدم هایی برداشته شد.
جوانان  پشتکار  و  تلاش  و  علاقمندی  از  نشان  خبر  این 

هرمزگانی است.
وی در ادامه با اشاره به  مشکلات این رشته ورزشی تصریح 
از فرهنگ و تاریخ  می کند: استان هرمزگان یک شهر غنی 
امکانات  همه  این  با  که  نیست  استان  این  شأن  در  و  است 

موجود، فقط دارای یک زورخانه باشد.
فرهنگ پهلوانی و ورزش زورخانه ای در تاریخ و تمدن ایران 
ترویج  بنابراین  دارد  ریشه  ما  دینی  های  آموزه  و  باستان 
فرهنگ پهلوانی در عرصه ورزش و حتی فراتر از آن، اشاعه 
در فرهنگ عمومی جامعه و تسری آن در مراودات و کارهای 

روزمره جزء وظایف مسئولین امر قرار بگیرد.
وی خواستار حمایت استاندار، فرماندار و تمام مسئولین ذی 
ربط استان هرمزگان  از این رشته ورزشی است و می گوید: 
هم   دست  به  دست  همه  پهلوانی  فرهنگ  ترویج  برای  باید 

دهیم.
وی همچنین تاکید می کند: مسؤلان در احداث زورخانه در 

سطح استان برنامه ریزی کنند.
وی در پایان اضافه می کند: وقتی به این ورزش بها داده شود 
باعث معرفی بیشتر در بین جوانان می شود  در نتیجه جوانانی 
سالم چه جسمی و روحی در جامعه خواهیم داشت و مشتاقان 

این عرصه می توانند به راحتی فعالیت کنند.

ای  زورخانه  و  پهلوانی  هیئت  رئیس  زرکانی  کمالی  رضا 
خبرنگار  با  اختصاصی  گفتگوی  در  هرمزگان  استان 
»هرمزگان من« می گوید: مرشدی که پیشکسوت مرشدان 
استان است در اواخر دهه ۴۰، زورخانه ای را راه اندازی می 
کند که سال ها ورزش پهلوانی و زورخانه ای به شکل فعال 

در آنجا انجام می شد.
که  مردم  از  بسیاری  تفکر  برخلاف  دهد:  می  ادامه  وی 
ورزش زورخانه ای در دهه ۷۰ راه اندازی شده است قدمت 

آن به قبل از این دهه می رسد.
کمالی تصریح می کند: در پادگان های نظامی، دو زورخانه 
در نیروی هوایی و دریایی بوده که در سال های اخیر بدون 
فعالیت به حال خود رها شده بود که  با پیگیری های انجام 
نظامی  نیروهای  در  ورزش  این  علاقمندان  فعالیت  شده، 

آغاز شده است.
وی اضافه می کند: متاسفانه تاکنون  در رده های نوجوانان 

و نونهالان فعالیت زیادی انجام نشده است.
امضای  و  زورخانه  بهسازی  با  افزاید:  می  همچنین  وی 
این  مدرسه  در چند  پرورش  و  آموزش  با  ای  نامه  تفاهم 

رشته ورزشی را راه اندازی خواهیم کرد.
استان هرمزگان می  ای  زورخانه  و  پهلوانی  رئیس هیئت 
ای  زورخانه  های  ورزش  به  علاقه  زیادی  نوجوانان  گوید: 
ریزی  برنامه  به صورت  توانیم  نمی  ما  متاسفانه  اما  دارند 

شده با آنها کار کنیم.
وی می افزاید: ورزش کشتی و کشتی پهلوانی در شهرستان 
بندرخمیر در اواخر دهه ۸۰ و اوایل دهه ۹۰ دارای سابقه 

خوبی است.
ورزش،  این  ما  استان  در  متاسفانه  کند:  می  بیان  کمالی 
خوب معرفی نشده است، دامنه ورزش زورخانه ای در دین 
ایران است و یک ورزش دینی، ملی و  تاریخ  و  و مذهب 

مذهبی است.
است  این  ای  زورخانه  تصریح می کند: لازمه ورزش  وی 

که ما آن را در سطح مدارس اجرا کنیم تا آشنایی لازم در 
رابطه با ورزش زورخانه ای در رده های کودک و نوجوان 

صورت بگیرد.
رئیس هیئت پهلوانی و زورخانه ای استان هرمزگان ابراز 
می کند: در استان هرمزگان تنها یک زورخانه وجود دارد 
اما ما براساس آن تفاهم نامه، امید داریم که تا یک سال 
آینده سه زورخانه دیگر راه اندازی شود که دوتای آن در 
نیروی دریایی و هوایی و دیگری نیز توسط اداره کل ورزش 
جوانان استان حمایت می شود که احتمالا تا شهریور ماه 

راه اندازی شود.
وی در خصوص جایگاه ورزش زورخانه ای استان هرمزگان 
های  ورزش  متاسفانه  کند:  می  خاطرنشان  کشور  در 
زورخانه ای در استان  گسترش و توسعه پیدا نکرده است، 
امکانات زورخانه در استان ما بسیار کم است حتی تعداد 
استان  های  زورخانه  تعداد  به  هرمزگان  استان  زورخانه 
همجوار ما همچون کرمان و سیستان بلوچستان هم نمی 

رسد.
کمالی اظهار کرد: اگر فضا و مکان برای این  ورزش فراهم 
تاثیربسزایی خواهد  ورزشکاران  کیفیت  و  تعداد  در  شود، 
داشت. متاسفانه در استان ما زیرساخت مناسبی برای این 

ورزش فراهم نشده است.
زمان  مدت  کرونا  بیماری  دلیل  به  دهد:  می  ادامه  وی 
زیادی زورخانه تعطیل بوده است اما تلاش ما بر این است 
که مجوزهای لازم را برای این ورزش بگیریم که در صورت 
باز شود. همچنین ما تلاش کردیم  اوضاع زورخانه  بهبود 

فضای بهتری را برای ورزشکاران فراهم کنیم.
رئیس هیئت پهلوانی و زورخانه ای استان هرمزگان تصریح 
می کند: در چند مدت اخیر فعالیت این رشته ورزشی  در 
فضای باز، کنار دریا، در مساجد، در برنامه های تلویزبونی  
بوده که فاصله ای بین این ورزش و ورزشکاران ایجاد نشود.

می  ادامه  ای  زورخانه  ورزش  از  در خصوص حمایت  وی 
دهد: تشکر می کنم از مسؤلین استان که برای انجام این 
ورزش از ما حمایت کرده اند اما در برخی موضوعات سقفی 
تا  است  بیشتری  حمایت  به  نیاز  و  نیست  حمایت  برای 

کمبودهای سالیان گذشته نیز جبران شود.
کمالی بیان می کند: اگر قرار بر این باشد که ورزش در 
بین نیروهای نظامی، مدارس و دانشگاه ها جایگاهی پیدا 
بیشتری  های  حمایت  مالی  لحاظ  به  که  است  نیاز  کند 

صورت بگیرد.
است که  ورزشی  ای  زورخانه  اضافه می کند: ورزش  وی 
با ذکر شروع می شود؛ صدا و موسیقی آن یک آواز دینی 
ایران دارد و  تاریخ  است و صدایی است که ریشه ای در 

دارای اعتبار خاصی است.
رئیس هیئت پهلوانی و زورخانه ای استان هرمزگان ابراز 
قابلیت  به عنوان یک ورزشی که  را  این ورزش  می کند: 
همگانی دارد معرفی کنند که حتی در بیرون از زورخانه 

نیز انجام شود.
و  پرورش  و  آموزش  مسئولین  دهد:  می  پیشنهاد  وی 
دهند  یاری  را  ما  و..  علمیه  حوزه  مسئولین  ها،  دانشگاه 
که این ورزش ملی-مذهبی را یک ورزش همگانی معرفی 
کنیم. همان گونه که در کشورهای شرقی از ورزش های 

رزمی حمایت می شود.
کمالی خاطرنشان می کند: همه مسئولین مربوطه  و اداره 
در  دوم  زورخانه  که  یاری دهند  را  ما  ورزش جوانان  کل 

نزدیک پارک دولت بندرعباس به بهره برداری برسد. 
وی خواستار حمایت  مسئولین شهرستان ها از این ورزش 
با حمایت مسوولان،  امیدوارم  افزاید:  پایان می  در  و  شد 
ورزشکاران استان هرمزگان جایگاه ویژه ای در این رشته 

ورزشی در کشور داشته باشند.

 داورزنی رئیس فدراسیون والیبال: هرمزگان 
را  کشور  ساحلی  والیبال  مرکزیت  تواند  می 

داشته باشد
استان  والیبال  هیئت  انتخابات  مجمع 
رئیس  داورزنی  ریاست  به  هرمزگان 
فدراسیون والیبال وبا حضورامیاری  مدیر کل 
ورزش وجوانان استان و سایر اعضای مجمع 
ورزشی  مجموعه  جلسات  سالن  محل  در 

کارگران برگزارشد.
روابط  از  نقل  به  من  هرمزگان  گزارش  به 
استان  وجوانان  ورزش  کل  اداره  عمومی 
استان  وجوانان  ورزش  مدیرکل  هرمزگان، 
برگزاری  شاهد  اظهارداشت:  مجمع  این  در 
امیدواریم  و  بودیم  والیبال  هیئت  مجمع 
انجام  که  ریزی  برنامه  رئیس هیئت جدیدبا 
توسعه  و  رشد  و  ها  موفقیت  میدهدشاهد 

ورزش والیبال استان بیش از پیش باشیم.
وی افزود: الهامی رئیس سابق هیئت والیبال 
استان فعالیت های خوبی در مدت این سال 
انجام  استان  والیبال  توسعه  و  رشد  برای  ها 
داده اند و از تمامی فعالیت ها و تلاشهایشان 

در جهت پیشبرد اهداف والیبال استان تشکر 
و قدردانی می نمایم.

هیئت  کرد:رئیس  بیان  ادامه  در  امیاری 
با  خوبی  تعامل  و  ارتباط  بایست  می  جدید 
تمامی  از  و  نماید  برقرار  والیبال  فدراسیون 
و  والیبال)ساحلی  توسعه  برای  ها  ظرفیت 

سالنی( در استان استفاده نماید.
 رئیس فدراسیون والیبال عنوان کرد: توفیقی 
انتخابات  مجمع  برای  تا  شده  بنده  نصیب 
رئیس جدید هیئت والیبال استان هرمزگان 

این  تا  باشم  داشته  حضور  بندرعباس  در 
بتواند  جدید  هیئت  رئیس  انتخاب  با  هیئت 
مثل همیشه برنامه ها و اهداف خود را  انجام 

دهد. 
داورزنی تصریح کرد: تغییر و تحولات همیشه 
سازنده بوده است و تحول برای پیشرفت لازم 
رئیس  انتخاب  با  نیز  امروز  و  ضروریست  و 
هیئت جدید شاهد یک کار تیمی قوی برای 

توسعه والیبال در استان هرمزگان هستیم.
اسلامی  جمهوری  والیبال  فدراسیون  رئیس 

نیازمند  تیمی همیشه  کار  اضافه کرد:  ایران 
و  باشد  می  اعضا  همه  همکاری  و  تعامل 
هیئت ها نیز بازوان قوی برای پیشبرد اهداف 

هستند.
داورزنی گفت: استان هرمزگان ظرفیت های 
والیبال  مرکزیت  تواند  می  و  دارد  خوبی 
این  باشد، همچنین  را داشته  ساحلی کشور 
استان ظرفیت میزبانی مسابقات را در سطوح 

مختلف را دارد.
وی افزود: فدراسیون والیبال نیزهیئت استان 
را در برگزاری سمینارها،دوره ها و کلاس ها 
...حمایت  و  داوران  مربیان،  برای  آموزشی 

خواهد کرد.
در پایان داورزنی ریاست فدراسیون والیبال از 
الهامی رییس  زحمات چندین ساله فریدون 
سابق هیئت والیبال استان نیز تقدیر و تشکر 

کرد.
گیری  رای  مجمع،  این  ادامه  در  همچنین 
انجام شد و عبدالرئوف بستگانی با کسب ۱۵ 
رای از ۱۵ رای ماخوذه، برای چهار سال آتی 
به عنوان رییس جدید این هیات انتخاب شد.

hhormozganeman@yahoo.com

رئیس هیئت پهلوانی و زورخانه ای استان در گفتگوی اختصاصی با خبرنگار »هرمزگان من«:

هرمزگان فاقد زیرساخت مناسب ورزش پهلوانی است
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هفته نامه

دیدار رئیس فدراسیون جودو جمهوری  
اسلامی ایران با مدیرکل ورزش و 

جوانان هرمزگان                    

آرش میر اسماعیلی رئیس فدراسیون جودو کشور،کشاورز رئیس هیئت جودو 
استان و اعضای هیئت جودو با امیاری مدیر کل ورزش و جوانان استان دیدار 

کردند.
وجوانان  ورزش  کل  اداره  عمومی  روابط  از  نقل  به  من  هرمزگان  گزارش  به 
استان هرمزگان، مدیرکل ورزش وجوانان هرمزگان در این دیدار اظهار داشت: 
با تلاش ها و فعالیت های خوب هیئت جودو اتفاقات خوبی برای این رشته 
ورزشی در استان افتاده و هیئت جودو استان نیز جز هیئت های برتر کشور 

انتخاب شده است.
وی افزود: استعداد و ظرفیت های خوبی در استان وجود دارد که امیدواریم با 
حمایت های فدراسیون جودو و مسئولین استانی بتوانیم باعث رشد و پیشرفت 

بیشتر این رشته ورزشی باشیم.
های  میزبانی  برای  بسیارخوبی  های  ظرفیت  استان  این  کرد:  بیان  امیاری 
مختلف رقابتهای کشوری و جهانی دارد و اداره کل نیز در حد توان از فعالیت 

های این هیئت)زیرساخت ها،و تجهیزات( حمایت خواهد کرد.
متولی ورزش و جوانان با اشاره به ظرفیت های موجود در جزایر استان تصریح 
کرد: جزایر دیدنی قشم، هرمز و ابوموسی ظرفیت های خوبی برای برگزاری 
مسابقات دارند و جام خلیج فارس و دو ماراتن آقایان و نیمه ماراتن بانوان را 
هر ساله در جزیره هرمز برگزار کرده ایم که نتایج بسیارخوبی را داشته است 
،امیدواریم با حضور اسماعیلی به عنوان رئیس فدراسیون جودو اتفاقات خوبی 
برای جودو استان بیانجامد، انگیزه  بیشتری برای مجموعه هیئت جودو استان 
برای انجام برنامه ها و اهداف پیش رو باشد، پیگیر هستیم که با حمایت های 
فدراسیون و مسئولان استانی خانه جودو استان را در بندرعباس احداث کنیم.
آرش میراسماعیلی رئیس فدراسیون جودو در این دیدار ضمن تقدیر از فعالیت 
های رئیس هیئت جودو و تبریک به جهت کسب رتبه برتر هیئت جودو استان 
در کشور، ادامه داد: هیئت جودو استان هرمزگان یکی از هیئت های فعال ما 
می باشد که برنامه ها و اهداف فدراسیون را بخوبی اجرا می نماید، امیدواریم 

به زودی شاهد پیشرفت و رشد بیشتر این هیئت در کشور باشیم.
از هیئت های فعال و بی حاشیه  وی یادآورشد: هیئت جودو هرمزگان یکی 

است، ما نیز سعی داریم در حد توان از این هیئت حمایت کنیم.
رئیس فدراسیون جودو جمهوری اسلامی ایران افزود: هیئت جودو باتشکیل 
و ساختار تیمی قوی در مدت دوسال اخیر فعالیت و عملکرد خوبی را داشته 

است و به عنوان یکی از برترین هیئت های کشور معرفی شده است.
کشور  ورزش  کل  که  کرونایی  شرایط  این  در  کرد:  تصریح  اسماعیلی  میر 
هم  باز  ها  هیئت  اما  گرفته  قرار  فراوانی  تاثیر  تحت  جودو  ورزش  بخصوص 
و  وزارت  اهداف  از  یکی  دادند،  ادامه  را  خود  فعالیتهای  مجازی  بصورت 
فدراسیون تشکیل کمیته روستایی و کمیته ساحلی در استان ها می باشد که 
استان هرمزگان نیز عضو کمیته روستایی است و این ورزش را در روستا فعال 
کرده است و به زودی شاهد فعالیت جودو ساحلی در این استان خواهیم بود.

وی بیان کرد: با فشار ها و سخت گیری های جهانی که برای رشته جودو ایران 
وجود دارد ما سعی داشتیم این ورزش را در داخل ایران فعال تر و قوی تر 

کنیم و فعالیت های خود را انجام دهیم.
ما امروز به عنوان ورزشکار در نقش مدافعین کشور و میهن در دنیا هستیم 
و باید از وجب به وجب ایرانمان که برای جای جای این سرزمین شهید داده 

ایم دفاع کنیم.
میزبانی  انجام  برای  درخواستی  هر  استان  هیئت  کرد:  تاکید  میراسماعیلی 
ها،برگزاری مسابقات و کلاس های مربیگری،داوری برای ارتقای سطح داوران 
و مربیان از فدراسیون داشته باشد حمایت خواهیم کرد، در بحث دفاع شخصی 
با آموزش و پرورش تفاهم نامه ای امضا کرده ایم که در تابستان به معلمان 
ورزشی آموزش دهیم و معلم ها دفاع شخصی را به دانش آموزان آموزش دهند.
همچنین در ادامه رئیس هیئت جودو استان عملکرد این هیئت را ارائه کرد و 
درخواست احداث اولین خانه جودو بندرعباس را داشت تا ورزشکاران بتوانند 

به راحتی فعالیت جودو را داشته باشند.

***
محمد جواد خسروی به تیم فوتبال ساحلی 

شهرداری بندرعباس پیوست

 محمد جواد خسروی، دروازه بان سابق تیم پارس جنوبی که در سه فصل اخیر 
دروازه بان نخست این تیم بوده و دو قهرمانی و یک نایب قهرمانی لیگ برتر 

ساحلی را در کارنامه دارد به تیم شهرداری بندرعباس پیوست
شهرداری  ساحلی  فوتبال  تیم  سرپرست  دادگر،  من،  هرمزگان  گزارش  به 
بندرعباس گفت : این بازیکن در سال های شروع فوتبال خود ذخیره حسینی 

و بهزادپور در تیم ملی بوده است
خسروی در بین آینده داران فوتبال ساحلی کشور بوده و بزودی با توانایی که 

دارد به بازیکن شماره یک تیم ملی تبدیل می شود
سرپرست تیم فوتبال شهرداری بندرعباس افزود : همواره دروازه بان نقطه اتکا 
و وجودش مهم است که امیدواریم در فصل جاری بتوانیم این ضعف را برطرف 
کرده و با جذب این دروازه بان بتوانیم نتایج بهتری در این فصل کسب کنیم

ورزشی

یک هرمزگانی در میان نفرات برتر مسابقات 
انتخابی تیم های ملی نوجوانان و جوانان 

تیراندازی باکمان

نفرات برتر مسابقات انتخابی تیم های ملی نوجوانان و جوانان تیراندازی 
باکمان مشخص شدند و یسرا پرموته از هرمزگان در کامپوند نوجوانان 

دختر در میان 6 کماندار برتر کشورمان قرار گرفت.
به گزارش هرمزگان من، فدراسیون تیراندازی با کمان، مسابقات انتخابی 
تیم های نوجوانان و جوانان تیم تیراندازی با کمان کشورمان با حضور 

بیش از ۱۴۰ کماندار در سایت آزادی برگزار شد.
نتایج کمانداران برتر کشورمان به شرح زیر است:

* کامپوند نوجوانان دختر:
۱- ساغر قاسمی از یزد ۲- شکیبا جلالی از  زنجان ۳- ریحانه طالبی از 
تهران ۴- هلیا یوسفی از تهران ۵- یسرا پرموته از هرمزگان 6- نرگس 

عادل از البرز
* کامپوند نوجوانان پسر:

۱- ابوالفضل سلطانی نژاد از کرمان ۲- علیرضا حاجیان از مازندران ۳- 
از  نیما عطایی  از زنجان ۵-  امیررضا عزیزی  از تهران ۴-  بابایی  سپهر 

همدان 6- عرشیت خرمشاهی از تهران
*کامپوند جوانان دختر:

زنجان ۳-  از  آذربایجان شرقی ۲- ساغر حلوائی  از  عاشق زاده  بیتا   -۱
از خراسان رضوی ۵-  معمارزاده  مهسا  مازندران ۴-  از  یعقوبی  فاطمه 

الهام حسینی از بوشهر 6- فرین سلمانی وند از آذربایجان شرقی
* کامپوند جوانان پسر:

 -۳ البرز  از  مافی  امیرحسین   -۲ مازندران  از  قربان زاده  ۱-امیرمحمد 
پارسا زمانی نژاد از البرز ۴- پارسا احمدخانی از زنجان ۵- آرین رضایی 

از تهران 6- محمدپارسا رحیمی از تهران
* ریکرو نوجوانان دختر:

از  پورماهی  یسنا  بختیاری ۲-  و  از چهارمحال  علی محمدی  ۱-ریحانه 
کیش ۳- روشا منتظر شهری از کیش ۴- ستایش روشنی از چهارمحال 
و بختیاری ۵- آرمینا کاظم زاده از مازندران 6- گیلدا گلیزاد از آذربایجان 

شرقی
* ریکرو نوجوانان پسر:

 -۳ شرقی  آذربایجان  از  نادری  نیما   -۲ اصفهان  از  فاضل  ارشک   -۱
محمدحسین گلشنی از تهران ۴- هادی روشن از آذربایجان شرقی ۵- 
علیرضا مهری از چهارمحال و بختیاری 6- بردیا شاکری از چهارمحال 

و بختیاری
* ریکرو جوانان دختر:

۱- آرزو عسگری از تهران ۲- حوریه حاجی حسینی از اصفهان ۳- نازنین 
سلیمانیان از چهارمحال  و بختیاری ۴- تینا بهنام نیا از اصفهان ۵- کیانا 

فرزان از البرز 6- تکتم علیلو از تهران
* ریکرو جوانان پسر:

۱- پرهام شبانکاره از کیش ۲- امیر یزدانی از اصفهان ۳- علی رسولی 
از چهارمحال و بختیاری ۴- الیار فریدونی از کیش ۵- امین منصوری از 

آذربایجان شرقی 6- مبین رم یار از تهران
نفرات اول تا ششم هر ماده مجوز حضور در تیم ملی نوجوانان و جوانان 
را کسب کردند. دو نفر هم با انتخاب سرمربی راهی تیم ملی  خواهند شد.

مهربانی و حمایت شرکت صبا فولاد 
خلیج فارس نسبت به یتیمان

هر انسانی نمی تواند نیکوکار باشد چرا که نیکوکاری، دل مهربان 
می خواهد، دلی که غیر از خود و اطرافیان هزارها نیازمند دیگر را 

در خود جای دهد.
شرکت صبا فولاد خلیج فارس عهده دار حمایت از تعداد هزار یتیم 
استان  در  )ره(  امام  امداد  کمیته  حمایت  تحت  محسنین  فرزند  و 

هرمزگان شد.
گفتنی است پیش از این شرکت صبا فولاد خلیج فارس در راستای 
سه  به  قریب   ۹۹ سال  در  خود  اجتماعی  های  مسؤلیت  به  عمل 
میلیارد ریال به این موضوع اختصاص داده بود. بخشی از این کمک 

ها عبارت اند از: 
کمک به هموطنان سیل زده استان خوزستان، سازمان دانش آموزی 
استان هرمزگان )تهیه بخشی از لباس تشکیلاتی ویژه دانش آموزان 
استان  شهدای  ملی  کنگره  پیشتازان(،  تشکل  عضو  بضاعت  کم 

هرمزگان، کمک به همشهریان سیل زده شرق استان و ...
امروز که توان آن را داریم دستی را بگیریم، گاهی خدا می خواهد با 

دست تو دست دیگر بندگان نیازمندش را بگیرد.
امید است در پی این امر خداپسندانه دیگر واحدهای اقتصادی که 

توان حمایت از ایتام را دارند مشارکت فعالی داشته باشند.

خبـر

خبر خوب هفته

بستگانی بمدت4سال بعنوان رئیس هیئت والیبال استان هرمزگان انتخاب شد

یک پیشکسوت ورزش پهلوانی در گفت و گو با هرمزگان من عنوان کرد:

 کم لطفی مسئولین هرمزگان به ورزش پهلوانی

ورزشی

 گفت و گو: سودابه امامی


